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30-06-2020 16:11 -

30-06-2020 16:11 +

30-06-2020 17:28 -

08-09-2020 08:05

08-09-2020 08:07

buiten verzoek

HP LEneemt niet op. Ik ga ellen

Ik kijk of ik nieuwe link kan maken. Heb geappt. Zij informeert

08-09-2020 08:10I s12e mail zit nieuwe afspraak
01-10-2020 16:42 5.1.2e

https://www.nporadio1.nl/binnenland/26751-burgemeesters-grote-zorgen-over-spoedeisende-hulp-in-de-regio
01-10-2020 16:45fe hebben zo stuurgroep overleg.Je mag mij het woord

geven om de punten door te nemen als je dat handig vindt. Kijk maar watje wil.

01-10-2020 17:04- 2e ima

12-10-2020 08:58 5.1.2e Haale | 512¢ FELL in december een brief met een regeling over

zeldzame aandoeningen naar de Kamer sturen. Eind deze week gaat er een nota met de opzet naar de minister

voor akkoord. Vind je het fijn om deze week een half uurtje bijgepraat te worden over de regeling of vind je de

nota lezen genoeg? Laat maar weten.

16-10-2020 09:06 - |IIEEIIIEED<<ft je geappt over IC lijst en Nijmegen. In je mail zit het hele

proces wat doorlopen is zodatje daarvan op de hoogte bent.

16-10-2020 12:55 EEE bute verze

16-10-2020 14:45[NERFEr komt een tekst jouw kant op over de afschaling. Landelijke lijn is

niet het meest logische. Regionale aanpak werkt beter. De NZa heeft hier lijn voor klaarliggen die straks jouw
kant op kant. Vindje het fijn om vanmiddag nog even te bellen met |EEE"ik om

de ideeen die er zijn door te spreken voor het weekend? Dan plan ik dat nog even in.

16-10-2020 15:22-IEE praten om 15.30 met Igj en NZa bij over afschalen reguliere zorg.

Webex staat in je agenda. Ik stuurje nu ook tekst met eerste lijn.
19-10-2020 17:54‘IEEHa EEE In je mail zit een brief met bijlage over het proces rond

de IC opschalingslijst die we morgen willen versturen naar NvZ, Nfu, roazen en ZN. weet ervan. De

deadline is heel krap maar hopelijk lukt het jou om hier morgen op te reageren. Groet EEE
16-11-2020 17:43TEENWoensdag 8.00 plan ik overleg met jou en roaz zwolle en Nijmegen
over IC opschaling en bezwaren. We willen dat ZN ook aansluit. Is echt belangrijk. ZN vindt dit lastig omdat over

geld praten terwijl onderhandelingen over 2021 ook lopen lastig voor ze is. Ze hoeven alleen maar toe te lichten

over wat ze betalen tot 1150 bedden. Dat staat los van contractering 2021. Als het daar over gaat meteen

afkappen. Ze vroegen of jij met [JEREof eventueel 5.1.2e wil bellen om ze er bij te

vragen. Zou je dat willen doen morgen. Als ze niet aansluiten gaan we zorgen van de roazen niet wegnemen.

16-11-2020 20:03EE VV aa vind ik alle ins en outs van de regio’s die bezwaar

hebben aangetekend. Ik tref een nota aan voor de minister, dat lijkt me niet de bedoeling. Wij hebben immers

zelf nog niet de ins en outs besproken. Heb ik dit in een andere mail gekregen?
16-11-2020 20:30TEE <<vorige week aan de minister toegezegd dat deze nota

naar haar toe zou komen. En vanmorgen is dit ook gemeld. Vandaar dat deze nota nu bij jou ligt als onderdeel

van de lijn. In de bijlage achter de nota staat per ziekenhuis wat ze in het bezwaar hebben aangegeven en in de

nota zelf wordt uitgelegd op welke punten de pijn zit bij de ziekenhuizen. We kunnenje natuurlijk ook alle

bewaren sturen maar die zijn heel technisch met getallen die zij willen en die wij willen. Alsje die wil hebben dan

stuur ik ze graag door. Bij het gesprek met|EEZJllwoensdag zullen we ook niet ingaan op exacte getallen

per fase per ziekenhuis. Ze moeten vooral horen dat alle bedden boven de uitgangssituatie goed gefincierd
worden. Daarom is het zo belangrijk dat ZN erbij is. en [EE «an ook aansluiten om alle technische vragen

te beantwoorden.

Ik praatje morgen graag bij alsje dat wil.

16-11-2020 20:44TEE vind de bijlage niet waarin de bezwaren staan per

ziekenhuis. Kunje die bijlage mailen. Kan ik het morgenvroeg lezen

16-11-2020 20:47 5.1.2e Is geen apart document. Kijk even onderaan de nota. Dus de pagina
achter de ondertekening doo Als

je meer info wil dan bellen we morgen even.

17-11-2020 12:15 hebje zo de bullits voor mijn overleg met |EEN
kom 12.30 uur

C-1264398 1



1676280

17-11-2020 12:16

17-11-2020 12:21 -

18-11-2020 20:36 -

18-11-2020 20:36 -

18-11-2020 20:43

18-11-2020 21:34

18-11-2020 21:43

19-11-2020 10:31

Komt eraan op je mail.

Mail voor minister zit ter check in je mail.

Voor morgen gesprek ZN.

Ik zal kijken

Mail gestuurd, dank tot morgen

Ga hem nu sturen.

luistert ook mee. Dan weetje dat. Zij is

20-11-2020 07:53 - kunnen we om 10.00 uur even

overleggen over gesprek] stand van zaken bezwaarschriften. Indien het niet gedrieén lukt, dan even

anders inplannen
20-11-2020 08:20 - a ik kan wel.

20-11-2020 09:27 + <bijgevoegd: 00000032-B-20-5476 Deventer Ziekenhuis.pdf>
03-12-2020 18:21[EEFkhebje gemaild over IC opschaling en bemiddelingspoging die NvZ

wil doen. Misschien morgen even overleggen over wat wijsheid is. Kan ook metEEals je hem toch spreekt.
16-12-2020 16:45 - EEE <bben wij om 17.30 uur nog afspraak of kan het morgen?

16-12-2020 17:25 -EEFOt, ik zie dat hetJEREZis. Excuus. Tot morgen

16-12-2020 17:29I 5122 | dacht al, ik weet van niks. Tot morgen.

20-12-2020 19:13 - buiten verzoek

28-12-2020 11:44 5.1.2e 12 aniseert zo een webex met] 5.1.2e en ik (en

misschien ERE Dan bespreken we de interne organisatie rond bijstand defensie en driehoeksoverleg. Voorstel

daarvoor zet ik op de mail.

28-12-2020 11:45 -[IEEEan middag om 13.00. Om 14.00 spreken|[EEESen ik dan weer met

Hugo en Bijleveld over wat defensie kan leveren

ik achter mijn bureau. Kunnen we moment vinden om bij te praten. Of zijn er nu nog overlegpunten?
28-12-2020 12:16

IEEE
om 13.00 overleggen over interne structuur

driehoeksoverleg. Voorstel zit in je mail. Dan he en we dat gedaan voordat we weer met defensie overleggen
om 14.00. Maar dan ben jij er dus nog niet. Zal ik het veranderen naar 13.30 dan proberen we het in een half

uurtje. Redjij dat?

28-12-2020 12:18NEROké dan verander ik het naar 13.30.

28-12-2020 12:21 -[EEE[k heb de mail bekeken, zitten er voor jou vragen tussen die

extra aandacht vragen?

28-12-2020 12:25{EEEangrijk is vooral dat wij de organisatie echt bij covid directie willen

leggen. Dit zat in eerste golf ook bij DCc de crisisdienst van PG. CZ kan dit echt niet doen. Wij kijken graag mee op

de inhoud maar doen niet de organisatie. Dit zal nog wel wat vragen richting de covid directie.

28-12-2020 12:28 -EEO!Zijn die nu aangesloten? Weten ze ervan?

28-12-2020 12:29 Nee EEERwil dit eerst met jou bespreken. Als wij dit logische opzet
vinden kunnen we het met hem bespreken.
28-12-2020 12:29 -[EEEHem is hen is covid directie.
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28-12-2020 13:14512 |e wel of ons dat vertrouwen geeft als we het bij de

COVID programma neerleggen
28-12-2020 14:30 -| 5.1.2e HaBEl-s jij uit de call bent, dan even met elkaar

bellen?

28-12-2020 14:31

EE
het. Om 15.00 al weer vooroverleg hadk

28-12-2020 17:24 + 5.1.2e Zo nog even bellen?

28-12-2020 17:24

| sx
ik bel je zo

28-12-2020 18:16 Notitie prioritering vaccinatie komt morgen om 12.00 naar de BR. Ik

zou daar even op wachten. Er wordt nu nog volop gesleuteld aan de tekst en aan de oplegger met beslispunten.
Als ik je nu stuur wat er is krijg je een half af product wat denk ik niet zoveel zin heeft. Is wachten tot morgen

12.00 oké?

28-12-2020 18:33EEE ok. als jullie het gevoel hebben dat dejuiste dilemma’s op

tafel komen

28-12-2020 18:53EEE otitie met expliciet de beslispunten is nog niet af.

PDC/vaccinatie geeft aan dat IC,SEH en Ambu expliciet beslispunt wordt (deze dus naar voren plaatsen). GGZ

naar voren plaatsen zal ook een beslispunt worden. Het idee is dat wij de volgende versie te zien krijgen voordat

het naar BR gaat zodat wejou kunnen adviseren.

28-12-2020 18:57 + Dat lijkt me goed
28-12-2020 20:15 + Dag [JERE morgen 11 uur meeting webex Tamara,

wil jij het regelen? veel dankjJERETS
28-12-2020 20:16-[EE2RN ik

Kom niet in vergadering29-12-2020 10:58 -

7

29-12-2020 10:59 - Zijn we allemaal host? Anders is het steeds wachten

29-12-2020 16:36TEE - hebt straks BR over oa vaccinatie. Ik moest even weg dus heb net

pas advies doorgestuurd. Zie mail. Belangrijk voor ons is dat zorgmedewerkers ziekenhuizen die met covid in

aanraking komen naar voren geplaatst worden. Is maar kleine groep. Dat staat nu niet in notitie. En gggz

iedereen naar voren in groep 1 ipv alleen 60+. Bij vragen bel maar of bel

29-12-2020 19:44 5.1:2e nog even met elkaar bellen? of morgenochtend

direct samen me oen?

29-12-2020 19:45 Zullen we het morgenochtend doen. Ik plan wel

wat.

29-12-2020 19:48 goed om op tijd te doen. |

. zou het om 9.00 kunnen? dan kan ik jullie bijpraten over de vaccinatie

5.1.2e

afstemmingsoverleg
29-12-2020 22:04 a prima. Ik plan een webex

04-01-2021 11:42 -

Zijn er nieuwe aanvragen?
04-01-2021 11:43IEEEVo'gens mij niet, maar ik val er ook op laatste moment in op verzoek

05-01-2021 09:11 yr sie |GoedemorgenfEREN kan ik een update krijgen over de

‘rechtszaken’ wanneer komt jou uit?

05-01-2021 09:16 5.1.%¢ Ik kan nu tot 10.00 bellen. Daarna redelijk volle agenda door debat.

05-01-2021 09:56 5.1.2e SWI gebeld. heeft druk op zijn mensen gezet. ZN dus

goed om ook te bellen

05-01-2021 09:59- 5.1.2e Heb [JERE gebeld. We zitten op dezelfde lijn. Zij betalen ruimhartig

tot 1150 en gaan kijken wat ze publicitair kunnen doen. Eventueel reageren ze op tweets dat dit ook geen

probleem van VWSis omdat verzekeraars aan de lat staan voor financiering tot 1150

05-01-2021 10:00 - Misschien ook NvZ vragen om hulp qua goede uitleg.
05-01-2021 10:20-
07-01-2021 12:24

-

5.1.2i Procespositie Staat

07-01-2021 12:25 -

08-01-2021 09:29ys @hebben een mooie lijn bedacht voor het gesprek met de
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ziekenhuizen over de IC kwestie waarbij we wegblijven van welke bedden in welke fase maar gaan kijken naar de

totale kosten. Als ze kosten maken die ze niet vergoed krijgen dan gaan we daar natuurlijk naar kijken. Ik ben nu

onderweg naar VWS. Als ik daar ben werk ik het uit en stuur ik het naar jou enBEer kunnen we het erover

hebben. Ik zal het ook opnemen in de nota voor de minister. We sturen op maandag gesprek met ziekenhuizen,

ZN en NVZ

08-01-2021 09:49 - Alsjij bij VWS bent, even overleggen. Ik zit op Tk heb

wat vragen voor de deze dag
08-01-2021 09:49 -[EEE« ben onderweg. Ik loop straks bijje langs.
08-01-2021 14:22 5.1.2¢ Beste[ERIEZJ1k ben benieuwd of je (of jouw medewerkers)

al tijd hebt gehad om onze brief te lezen. Vanmiddag zal een van onze bestuurders een interview geven in

Skipr/zorgvisie over het 'vaccinatie vacuim' waarin revalidatie personeel dreigt terecht te komen. Ik vind het

belangrijk datje daarover vooraf geinformeerd bent. Ik kijk uit naar jullie spoedige reactie! Hort. EE
5.1.2¢

08-01-2021 14:23 Is er contact opgenomen met revalidatiezorg Nederland?

08-01-2021 16:47 Zeker, ik maak tijd vrij en ik kom met[IEEE
08-01-2021 16:47 Bericht van e

08-01-2021 16:47 eLikan ook.

08-01-2021 17:18 Fijn. Dank voor het doorgeven. Ik ga nu beginnen met nota minister.

Komt vanavond bij je langs.
08-01-2021 17:19I 512 [of Dank voor het doorgeven. Ik ga nu beginnen met nota minister.

Komt vanavond bijje langs.
08-01-2021 17:58 -EEoé, dank voor de samenwerking vandaag. Ik kijk er

morgenochtend naar. Tamara is op de hoogte
10-01-2021 20:10 +

10-01-2021 20:10 -

10-01-2021 20:10 -|

10-01-2021 20:10 -|

<bijgevoegd: 00000914-PHOTO-2021-01-10-20-00-48.jpg>

<bijgevoegd: 00000915-PHOT0-2021-01-10-20-01-39.jpg>

<bijgevoegd: 00000916-PHOTO-2021-01-10-20-02-22.jpg>

<bijgevoegd: 00000917-PHOTO-2021-01-10-20-05-06.jpg>
10-01-2021 20:10 - Aardig om te lezen welke verschillen er zijn

11-01-2021 09:32 - Graag even bellen, minister en ZN gesproken
11-01-2021 09:37EEEZit in metro. Kan het als ik op VWS ben? Drie kwartier denk ik.

11-01-2021 09:48EE unten in gesprek: 1. ZN uitgangspunt 1150. JERE
verbaasd over dat in de onderhandelingen met NVZ men op 109 is uitgekomen. hoe kan dat? aangegeven dat de

kosten voor 1150 bij zorgverzekeraar liggen. vraag om de beschikbaarheid en bezetting ook voor 11-mogelijk

landelijk 30 bedden te dekken. dat is inzet voor vanavond. Vraag van[EE lliwaarom gaat NVZ niet in discussie

met deze partijen: immers men is zelfop 109 uitgekomen. 2. minister wil graag oplossing. toelichting nogmaals

op het vraagstuk. oplossing moet zijn dat we kosten dekken, ZN en VWS maar dan moeten ze wel gemaakt
worden. Vanavond vooral luisteren en dit als uitgangspunt waarmee ook richting debat er een proces gestart is.

Zou fijn zijn als er voor haar, gelijk aan voor mij een annotatie komt, waarin ze de lijn goed kan volgen. om 10.00

uur is COVID staf, daar vervolg
11-01-2021 09:49 -IEEE12ag aan jou van [JERE overleg me EE
voorstel maken. Vanmiddag is er ledenvergadering met de verschillende verzekeraars. wil het daar bespreken. hij

sluit om 17.15 uur aan in de webex. Om 17.00 uur start met landsadvocaat

11-01-2021 10:07 -

”"
pan. Ik bel met |ESESIIen we maken een lijn.

11-01-2021 12:41 - Lcps data mogen niet met ziekenhuizen gedeeld worden. Lcps stuurt

nu de argumentatie
11-01-2021 12:42 Lcps data mogen niet met ziekenhuizen gedeeld worden. Lcps stuurt

nu de argumentatie

11-01-2021 12:44 - EEE Zickenhuizen zullen punt maken van financiering 2022. Voor dat jaar

zijn er geen afspraken gemaakt met ZN. Ook voor dat jaar moeten we uitstralen dat we de kosten vergoeden. ZN

is het hier mee eens. We zien later wel op welke manier. Ik verwacht dat de subsidie ruimschoots de kosten dekt

omdat er dan hopelijk niet meer zoveel kosten zijn.

11-01-2021 17:59CERZe maakt zich toch nog wat zorgen dat [JEEER 20

stellig was over 2022. Als zh het gevoel krijgen dat er voor dat jaar niks geregeld wordt zullen ze niet blij zijn.
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Advies is om dan duidelijk te maken dat ook voor 2022 alle kosten vergoed worden.

11-01-2021 19:31TEEgaat nergens over. Eerst moet landelijk de 1150 gevuld worden.

En die worden goed betaald.

11-01-2021 19:31

11-01-2021 19:39

e kunt niet meteen naar fase 2

Nu zeggen dat wij bedden in fase 1 plaatsen.

11-01-2021 19:39 En extra opleiding betalen en ZN meer dan 109 bedden.

14-01-2021 13:17 Komjij nog in overleg over huisartsen

14-01-2021 13:54

| ee
Re brief van |hv binnen

14-01-2021 13:59 Goed afstemmen met PG belangrijk dus

14-01-2021 14:11 Doen we [EEG en haar team werken aan een lijn voor een reactie.

14-01-2021 14:12 - ik ga nu in overleg met Hugo
Brief wordt eregeia. EEN samen met mensen var RE Komt snel14-01-2021 16:10

jouw kant op.

21-01-2021 10:04yd s512e [REE size [ff doet straks het defensieoverleg toch? vraag:

aandacht vragen voor het opstellen van de plannen voor maximale opschaling die nodig is als het uit de hand

gaat lopen. Dat kan via aansluiting LNAZ-LCPS-GGD-GhOR.

21-01-2021 10:15 - Doe ik.

22-01-2021 09:56 - Na overleg met besloten dat we kinderic's toch niet mee gaan

tellen. Dus we gaan voor radboud akkoord met verlagen uitgangssituatie naar 31.Je hoeft nu dus niet te bellen

met[EEEVergt nog wel een keer een goed gesprek metjERET) over waarom het nou zo mis is gegaan met

haar regio qua uitgangssituatie.
24-01-2021 08:29I s12e [Em iets anders. Kom net uit overleg met bouwcommissie

VWS over vergoeding kosten verbouwing IC. Is echt frustrerend en wil je daar graag meer over vertellen. Is

eigenlijk niet uit te leggen. Groe

24-01-2021 08:31 it is berichtvar =n Maasstad

ziekenhuis afgelopen vrijdag. Weten wij hier meer van? Kunnen we maandag bespreken. Geen rede voor actie

vandaag
25-01-2021 09:17EET PY oorde bij bouwcommite vergadering van dat hij bezwaar

had ingediend tegen opschalingslijst en hoe nu verder. Maasstad heeft inderdaad een verzoek ingediend (geen

bezwaar) dat hij een bed uit fase 3 wil verplaatsen naar fase 2. Wij hebben dat in oktober andersom aangepast
omdat anders de fases landelijk niet kloppen. We hebben in december een mail naar maasstad teruggestuurd
die we naar elk zh sturen met verzoeken rond fase 2 en 3 met daarin hele verhaal waarom we dit niet doen. Deze

mail heeft vrijdag naar [EE gemaild (mail in december is naar collega van gestuurd dus misschien

niet bij hem aangekomen)
25-01-2021 11:51 |

25-01-2021 17:03 Ja ik zal contact opnemen.

25-01-2021 17:04 Even iets anders. De driehoeksoverleggen voor februari worden

gepland. Het was toch het idee dat ik zou gaan zodatjij niet meer hoefde te gaan. Of wil je ze toch in je agenda
hebben?

25-01-2021 18:51 5.1.2e Nee hoor, prima als jij gaat, dank

29-01-2021 10:10 - Er komt vandaag een eerste communicatie mail jouw kant op over

het nieuwe beleidskader diejij en zouden kunnen versturen naar alle partijen. Maandag bespreken we dit

in HADK. Annotatie volgt vandaag.
29-01-2021 10:12

—
wel goed als i EEom

hoofdlijnen van beleidskader te vertellen doet dit bij zijn partijen.
31-01-2021 16:15IEE mochtje vanavond wel naarje mail kijken en al

weer zin hebbenin de uitdagingen van de komende week, wilje dan naar de uitgangspunten voor het tijdelijk

beleidskader fase 3 kijken. graag aanvullen en verbeteren, zodat het morgenochtend uit kan.

31-01-2021 16:30 - Tk ga er naar kijken.
31-01-2021 19:52 - Ik heb een nieuwe versie gemaild. Morgenochtend weer verder.

Fijne avond nog.

Ty
iet er goed uit. Veel dank! Ik ben morgen op VWS

-

Stuk niet meer voor handen aan de kraan versturen.

31-01-2021 20:00 -
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12-02-2021 13:18 - IEE alsfEREbrief zo ook oké vindt kan hij naar minister. Staat ook in

mail die ik net heb gestuurd.
12-02-2021 13:31 -EEIOkKé,dan gewoon weg doen. AppEEook even. Kan hij
tussendoor kijken
12-02-2021 14:07 - Nieuw stuk voor hadk zit in je mail.

15-02-2021 14:55 BE 5.1.2 | genoten van het weekend? Even nog vooraf aan

het HadK overleg de vraag hoe VWS om wil gaan in fase 3 met de rol van de zorgkantoren? Er is wel enige

regionale betrokkenheid, maar onze indruk is dat men zich onvoldoende onderdeel voelt van de grote

planvorming.
15-02-2021 14:56 -|

15-02-2021 18:13 -

CEPI en ik? Of ook anderen?

15-02-2021 18:20 -EEEgin hier maar mee, is voor intern, dus kan ook aangevuld
worden waar nodig
18-02-2021 11:35 5.1.2 is er een actie ingezet voor de verleningsaanvraag van

UMCU voor defensiepersoneel?

Zullen we app groepje maken handen aan de kraan

GEPIShad het ook over een appgroep. Ik zal er een maken. Met jij,

18-02-2021 11:35 - 5.1.2e il ik zo graag met jullie bespreken
02-03-2021 19:32 - 5.1.2e DagEE begrijp datjijaan de brief werkt. Kun je appje
sturen wanneerje versie klaar hebt. Als het niet te laat is dan lees ik de brief nog mee. Vraag of we brief nog

doorsturen naar afstemmingsoverleg of mondeling toelichten

02-03-2021 19:33 Is echt een worsteling. Ik hoop nog een uur.

02-03-2021 19:34 Die worsteling is heel herkenbaar, komt uiteindelijk 5
02-03-2021 20:50 -| Stuk zit in je mail.

02-03-2021 20:54
.

Oké ik ga lezen

03-03-2021 16:39 Ik keur de stukken goed om naar de minister te gaan over

de bouwaanvraag en kosten. Zijn de ziekenhuizen op de hoogte van wat ze nu op papier terugkrijgen? Er is

duidelijk meer gevraagd dan ze krijgen
03-03-2021 16:56TEE de ziekenhuizen krijgen deze info pas als de minister akkoord is

met advies bouwcommissie. Daarna kunnen ziekenhuizen eventueel een bezwaar indienen.

03-03-2021 17:26 - 5.1.2e Gaat gedoe opleveren.
03-03-2021 17:46 - 5.1.2e Vanuit een paar ziekenhuizen wel waarschijnlijk (rijnstate

bijvoorbeeld). Maar we kunnen ook niet echt ingaan tegen een onafhankelijk advies van een bouwcommite met

deskundigen omdat we geen gedoe willen. we hebben dit zelf gevraagd en ziekenhuizen wisten ook dat het

uitgebreid getoetst zou worden als het boven het max bedrag zou zitten. We kunnen er na bezwaarschriften

altijd op terugkomen en toch anders besluiten.

04-03-2021 10:34 -EEE[k had je gister gemaild met vraag of jijmetJJERIECHN zou kunnen

bellen. Wanneer denkje dat dat kan lukken? De advocaat van de ziekenhuizen vraagt wanneer ze de brieven

tegemoet kan zien

04-03-2021 10:37IEEE« hem hem app gestuurd. Zal zien of hij zijn werk intern

heeft gedaan
04-03-2021 10:37 -

51.2e Top, dan horen we het wel.

08-03-2021 11:58 -| 5.1.2e GoedemorgenRivrs
1k zou graag je aandacht vragen voor het afronden van de brief mbt de fase 1+ in zake de ICU bedden.

Er wordt nog gewacht op een reactie op twee punten.

Te weten - bevestiging dat de LNAZ heeft aangegeven dat uitgangspunten onjuist waren en een passage mbt de

vergoeding van de zorgverzekeraars (binnen het stelsel) waarvoor we een tekstvoorstel hebben gedaan.
1k zou het jammer vinden als dit nu blijft stokken terwijl we overeenstemming hebben over de uitgangspunten.

Zou je hiernaar willen laten kijken?
Met dank en groet,
5.1.2e

08-03-2021 11:58 -

i
Rijnstate

08-03-2021 20:09 -

-

Taai overleg. Men wil eerst meer weten van de afspraken
die VWS heeft gemaakt en wat er dan nog richting zorgverzekeraars komt. Het voorstel is nu: wij stellen een
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verduidelijkingsvraag en hebben dan met jou overleg (met

te maken. Ik denk desalniettemin dat we er wel komen

08-03-2021 20:48IEE« zal morgenochtend met hem bellen. Hoe is de

afstemming geweest met ZN gedurende dit proces de afgelopen periode?
08-03-2021 20:53TEEN Ok Na bestuurlijk overleg nog paar keer gebeld metBEN over

stand van zaken. Heb volledige deal mondeling toegelicht dus zij wist ervan. Afstemming met ziekenhuizen over

brief en laatste afspraken heeft lang geduurd. Passage brief daarna met ZN afgestemd en toen liep het vast.

Nieuw persoon op dit dossier die er erg formeel in zit.

08-03-2021 20:56

| se
dat helpt als ik hem morgen spreek.

09-03-2021 14:51 <bijgevoegd: 00001244-IC vragen VWS.pdf>
09-03-2021 15:27 ERFEOké dan. Zucht. Tk zorg datje vanavond per vraag een paar bullets

krijgt om te kunnen reageren. Overleg wordt gepland.
09-03-2021 16:04 - 5.1.2e diepe zucht....dat is waar en we gaan weer voort! samen

sterk, we gaan het oplossen
09-03-2021 20:27 - 5.1.2e Ik stuur straks de conceptbrief aan de ziekenhuizen naar de

deelnemers van morgen. Dan zien de verzekeraars de hele context en kunnen ze ook zien wat wij betalen en wat

de deal dus inhoudt.

Ga nu ook voor jou de antwoorden op een rij zetten.

10-03-2021 12:49 -EEE\icuwe passage zit in je mail.

10-03-2021 16:07 -EE02g IEEER belangrijk dat van de gesprekken met de ROAZ

voorzitters, morgen met de toezichthouders en volgende week handen aan de kraan het commitment wordt

vastgelegd. maken we verslagen?
10-03-2021 20:18EEE Aanvullend; ik zie vraag van NVZ mbt voorzitterschap van

joint coalition. De eerdere insteek was dat het een afstemmingsoverleg is om input te geven aan de lijn van

instelling - roaz - Inaz - ministerie. Ik zou het handig vinden om dat voor te zitten. Ik meende begrepen te hebben

dat dat ook jullie lijn was. Even een check, klopt dat? Ik heb morgenochtend weer overleg met NVZ en Actiz, zal

me niet achterje antwoord verschuilen maar wel even een check.

10-03-2021 20:19 - 5.1.2 5 raag van|EEEZRHij zit het voor toch???

10-03-2021 21:30

EE
lijkt me wel.

10-03-2021 21:31 Geen verslag van gesprek met Roazen. Ik zal morgen iemand

meevragen voor gesprek met NZa en Igj voor het verslag.
11-03-2021 11:24 - 5.1.2e Tekent Tamara het beleidskader, of doen we ondertekening Tamara

en dan mede namens Hugo. Of denkje dat ze allebei hun handtekening eronder willen?

11-03-2021 12:02 - Tamara zou de brief tekenen

12-03-2021 18:00<< “ooziekenhuizen is rond J}.. Maandag versturen we de

brieven.

12-03-2021 18:00 -

14-03-2021 11:28 -

vaccinatie? Geefjij maar aan wanneer het kan.

14-03-2021 13:20 Ben nog onderweg. 14.00 zou kunnen.

14-03-2021 13:24

oh
Bel maar als het uitkomt komt

14-03-2021 18:07 Dag Hugo, zoals beloofd heb ik met gesproken over

prognoses en de effecten van vaccinaties. een paar punten (waarschijnlijk al in jouw hoofd opgeslagen): 1.

ziekenhuisopnames en bezetting zijn op dit moment belangrijke parameters. de besmettingscijfers worden

steeds moeilijker te interpreteren, gezien veel mensen zich (gedragsunit) niet laten testen bij klachten. 2. R

waarde van 1.01 morgen weer nieuwe berekening. Hij verwacht als we alert blijven op stijgingen van opnames,

dat we ergens tussen 750-1500 IC uitkomen. Eerder iets aan de lagere kant. Intensiveren maatregelen indien

snelle stijging dan wel noodzakelijk 3. vaccinatie effect. dit moet 2e helft april ook meer effect al hebben op

ziekenhuis opnames. Verwachting in mei steeds groter. Zijn advies is vasthouden aan de strategie en niet al het

overig zorgpersoneel nu vaccineren. In de nota die morgen bij jou en Tamara ligt zal ik dit ook verwoorden (kans

op fase 3 klein). Als je iets aan het vertrouwen van zorgverleners wil doen, zou je ervoor kunnen kiezen om alleen

nieuwe zorgmedewerkers in de acute zorgas ook te laten vaccineren (gelijk aan de veegactie in de care). dat kan

nooit over veel mensen gaan. tot zover [ERE

,
half uurtje, deze week, om het af

Fantastisch €3

Dag[EEEZJ hebjij ruimte voor een overleg over de nota
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woensdag 16 juni metjemee op werkbezoek naar regio Noord in het umcg. Succes de komende tijd, er zal wel

veel op je afkomen nav de mondkapjes.

04-06-2021 19:41 Fijn, ik kijk er naar uit! fijn en ontspannen weekend

15-06-2021 14:56 - 5.1.2e Morgen 8.00 als we beide in de auto zitten bespreken we paar

memo voor gemaakt. Als het lukt om die te lezen zou het fijn zijn, zoniet dan leid ik je er doorheen morgen.

15-06-2021 15:50 - Hebje die gemaild naar[EE}

15-06-2021 15:51 - Zal wel in je Ibabs komen

15-06-2021 15:52 -

on
Oké!

23-06-2021 08:55 - Kan ik jou om 10.00 uur bellen?

door?

23-06-2021 08:57 - 5.1.2 Wil je link doorsturen. Doen we het daarna

5.1.2 a prima
23-06-2021 09:01 - 51.2e Tk verwacht dat [JERer is voor afstemmingsoverleg
23-06-2021 09:14 5.1.2e is daar niet bij. Normaal sui aan. Nu vervang ik hem.

23-06-2021 15:03EEFT otaalbestand voor debat zit in je mail. Tas minister gaat rond 17.00.

Alsje zo zou kunnen lezen zou dat fijn zijn. Zoniet dan laat even weten. Dan gaat het parallel naar tas minister.

Vereniging voor IC?

29-06-2021 16:29 -EEE[k geloof 250.000

29-06-2021 16:29 - Samen dus

29-06-2021 20:16-

concern/?utm_source=newsletter&utm_medium=email&utm_campaign=hhe%20bulletin
29-06-2021 20:33 JIIEEEEEEI[n verhouding tot aantal inwoners doen wij het best goed!

30-06-2021 07:50 -[EEE Goedemorgen. We hebben het niet meer over het bel Adtje gehad.
Lukt het jou om op korte termijn te bellen met hulp van dat Adtje, of hebje nog iets van ons nodig? Dan kunnen

30-06-2021 08:26 Hebje dat Adtje gestuurd?
30-06-2021 08:40 Ja vorige week. Ik zal hem zo nog een keer sturen.

01-07-2021 07:20 - IEE ERE < unnen we als het jou uitkomt straks even bellen

5.1.2e
ee -

01-07-2021 12:11 - Kun jij EE en/of mij ook terugkoppelen alsje ZN hebt gesproken
over datum 1 juli en beademingsapparatuur? Uitkomt daarvan verwerken we dan in Adtje met vervolgstappen.

app vooral. Dan vind ik wel een gaatje.
01-07-2021 12:29 - Spreek ik maandagmorgen vroeg. Hij is nu op stap

02-07-2021 07:02 - Nee, ik las het ook net. We hebben gister nog contact gehad met

NZa maar dit vertellen ze niet voor zover ik weet. Ik zal het ook checken bij het team. We zullen ze bellen en ga's

02-07-2021 07:42 5.1.2¢ oedemorgen! Dit komt uit de rapportage van gisteren.
Eenmaal per maand publiceren we de cijfers over productie en wachttijden. Zie dit bericht.

04-06-2021 18:05 - IEE Tr info voor jou. Ik enEEE --

04-06-2021 19:40 Fijn, ik kijk er naar uit! fijn en ontspannen weekend

dingen rond IC opschaling en NVIC financiering. | EEE viten ook aan. We hebben daar een uitgebreid

15-06-2021 15:51 - a

23-06-2021 08:56 -[IEEE2 heb ik afstemmingsoverleg. Zit jij daar niet bij? Of gaat die niet

23-06-2021 08:58

23-06-2021 09:15 -[EEoke dan ben ik er samen met jou

23-06-2021 15:26

TEE.29-06-2021 16:12 - om welk bedrag ging het ongeveer bij Nederlandse

29-06-2021 16:29 - Voor 2020 en 2021

https://hospitalhealthcare.com/covid-19/scottish-data-suggest-covid-19-vaccines-protect-against-delta-variant-of-

https://www.bma.org.uk/advice-and-support/nhs-delivery-and-workforce/pressures/pressure-points-in-the-nhs

we nog net voor reces nota naar minister sturen over hele IC proces en vervolgstappen in gang gaan zetten.

over mijn Telefoontjes gisteren
a ik bel je straks even.

01-07-2021 12:12 - Ik ben van nu tot morgen 15.00 lastig bereikbaar. Maar als er wat is

02-07-2021 06:53 - <bijgevoegd: 00002903-PHOTO-2021-07-02-07-02-56.jpg>

voorbereiden voor debat.

https://www.nza.nl/actueel/nieuws/2021/07/01/ziekenhuizen-schalen-zorg-verder-op-opgave-inhaalzorg-is-groot
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